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Technische vragen 1e rapportage 2025 
 
Fractie: PIT 
Nr. Bron Vraag Antwoord 

    
1 Raadsbesluit, 

beslispunt 3 
Verzoek is om per aangevraagd krediet aan te geven wat de betreffende kapitaallasten zijn. 
 
Kunt u van de kapitaallasten welke worden gedekt binnen de bestaande begroting per geval 
aangeven op welke wijze dat gebeurt? Graag een overzicht. 

 

2 Raadsbesluit, 
beslispunt 4 

Voorgesteld wordt het Warmtenet Zuid-Limburg op te nemen in de voortgangsrapportage 
grote dossiers. Wordt hiermee bedoeld de Voortgangsrapportage Regeling Grote Projecten? 

 

3 Raadsvoorstel, 
bladzijde 5 

Mijnweg 2 – De Loonhal: 
 
Op welk moment werd het tekort van € 1,5 miljoen inzichtelijk? Wat was toen de status m.b.t. 
de (voorgenomen) aankoop van het Mijnweg 2? Is de (voorgenomen) aankoop van Mijnweg 2 
heroverwogen op het moment dat het tekort inzichtelijk werd? Welke concrete inhoudelijke 
overwegingen lagen hieraan ten grondslag? 
 
Wat zijn de consequenties mocht de raad besluiten om het gevraagde krediet voor de 
aankoop van Mijnweg 2 niet beschikbaar te stellen? 

 

4 Raadsvoorstel, 
bladzijde 5 

Meer- / minderwerken Glanerbrook: 
 
Gesproken wordt over een meer-/minderwerk opgave van € 5,2 miljoen. Graag ontvangen wij 
het gespecificeerde meer-/minderwerkoverzicht. 
 
Welke bezuinigingen / besparingen voor het project Glanerbrook zijn bekeken toen de meer-
/minderwerkopgave bekend werd? Daarbij graag een overzicht welke besparingen / 
bezuinigingen zijn doorgevoerd en welke niet? Daarbij voor degenen die niet zijn doorgevoerd 
graag de onderbouwing waarom deze niet zijn doorgevoerd. 

 

5 Raadsvoorstel, 
bladzijde 6 

Aangegeven wordt dat er middelen ontvangen zijn uit de rijkssubsidie Volkshuisvestingsfonds 
tranche 4. Om welk bedrag gaat het? 

 

6 1e rapportage, 
bladzijde 57 

Inzake het Warmtenet Zuid-Limburg wordt gesproken over een te ondertekenen 
intentieovereenkomst en een go / no-go besluit. Kunt u aangeven op welke wijze de raad hier 
nog bij betrokken wordt? 
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7 1e rapportage, 
bladzijde 63/64 

Woonwagenlocaties: 
 
Er wordt een voorbereidingskrediet van € 100.000,- gevraagd voor aanvullende onderzoeken 
en uitwerking t.b.v. de woonwagenlocaties. Kunt u aangeven welke onderzoeken en 
uitwerking dit concreet betreft? 
 
Voor de verbetering van de leefbaarheid worden bij een woonwagenlocatie tijdelijke bergingen 
geplaatst. Als we de tabel goed lezen staat hiervoor een bedrag van € 223.000,- opgenomen. 
Dit lijkt ons aan de hoge kant. Kunt u aangeven waar dit bedrag op is gebaseerd? 

 

8 1e rapportage, 
bladzijde 81 

Investeringskrediet opvangen prijsstijgingen: 
 
Er wordt gesproken over het investeringskrediet opvangen prijsstijgingen. Zijn dit de 
investeringsmiddelen “Markt- en prijsontwikkelingen Grote Projecten”, zoals ingesteld bij de 2e 
programmarapportage 2023 op 8 november 2023? 
 
Bij de instelling van deze middelen is een bedrag beschikbaar gesteld van € 5,2 miljoen, terwijl 
er, volgens tabel 5, bij het moment van deze programmarapportage nog een bedrag 
beschikbaar is van € 4,62 miljoen. Kunt u aangeven wanneer de raad eerder middelen uit 
deze post beschikbaar heeft gesteld en waarvoor? 
 
Kunt u aangeven welke criteria er destijds bij het instellen ervan zijn gesteld voor de besteding 
van middelen uit de post “Markt- en prijsontwikkelingen Grote Projecten”  en kunt u van de nu 
gevraagde inzet per onderdeel aangeven waarom deze besteding binnen de gestelde kaders 
past? 

 

9 Algemeen Graag ontvangen wij voor de jaren vanaf 2022 tot nu per jaar het totaal van de uitstaande 
leningen en de daarbij behorende kapitaallasten. 

 

10 Algemeen Voor de Stadssporthal was, blijkens het artikel van de Limburger, sprake van een 
“administratieve omissie” m.b.t. de berekening van de BTW. Hierover heeft onze fractie ook 
artikel 43 vragen gesteld welke nog beantwoord dienen te worden. 
 
Kunt u aangeven of er nog meer financiële verrassingen zoals het niet meerekenen van de 
BTW te verwachten zijn? 
 
Welke stappen zijn / worden gezet om dergelijke bijkomende kosten in de toekomst niet over 
het hoofd te zien? 

 

    
    
     

 


